
Rada Miejska w Chęcinach

Protokół nr II/2018

II Sesja w dniu 29 listopada 2018 
Obrady rozpoczęto 29 listopada 2018 o godz. 15:15, a zakończono o godz. 15:40 tego samego dnia.
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Szczepanik.

Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli:
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski
Z-ca Burmistrza Pan Mariusz Nowak
Sekretarz Gminy i Miasta Pan Paweł Brola
Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Sinkiewicz
Kierownik Biura Rady Miejskiej Pani Teodozja Nowak

Po  dopełnieniu  ceremonii  powitalnych,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził  na  podstawie
załączonej listy obecności, że spośród 15 osobowego składu Rady Miejskiej,  w posiedzeniu wzięło
udział 15 członków, co stanowi pełny ustawowy skład Rady Miejskiej. Oznacza to, iż posiedzenie jest
prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał i wniosków.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przypomniał  zebranym,  iż  dzisiejsze  posiedzenie  zwołane  zostało
w trybie  pilnym  na  wniosek  Burmistrza  Gminy  i  Miasta  jako  Sesja  Nadzwyczajna,  której
zaproponowany  porządek  obrad  zgodnie  z  przedstawionym  przez  inicjatora  zwołania  posiedzenia
przewiduje: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2018 – druk nr 1
b) zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 365/LV/17 z dnia 21.12.2017r w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018-2029 - druk nr 2
c) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny - druk nr 3

3. Sprawy organizacyjne 
4. Zamknięcie obrad sesji Rady

Kontynuując  obrady  Przewodniczący  Rady  potwierdził,  iż  wszyscy  Radni  wraz  z  informacją
o zwołaniu Sesji otrzymali drogą elektroniczną na służbowe maile pełny komplet dokumentów, w tym
projekty  uchwał  uwzględnione  w  przedstawionym  porządku  obrad  wraz  z  ich  uzasadnieniem
(przekazane  Radnym  dokumenty  stanowią  załącznik  do  niniejszego  protokołu).  Informując
jednocześnie  zebranych,  że  obrady  sesji  są  nagrywane  i  transmitowane  na  żywo  na  portalu
http://checiny.esesja.pl 

Przebieg obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 

http://checiny.esesja.pl/


Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2018 – druk nr 1

Dyskusja:
W podjętej dyskusji głos zabrali:

Radny Cezary Mielczarz - poprosił, aby Pani Skarbnik przedstawiła w krótkim zarysie uwzględnione
w projekcie uchwały zmiany do  budżetu.

Skarbik Gminy i Miasta Chęciny Pani Jadwiga Sinkiewicz wyjaśniła, że proponowane do wniesienia
zmiany  w  budżecie  wynikają  z  podpisanych  w  miesiącu  listopadzie  umów  i  preumów  na
dofinansowanie  zadań  przy  udziale  środków  unijnych  i  wynikająca  stąd  konieczność  zmiany
klasyfikacji budżetowej.

Radny Dariusz Dudek wskazując na zapis w treści WPF na zadanie dot. utworzenia Staropolskiego
Ośrodka  Górnictwa  Kruszcowego  w  Miedziance,  prosił  o  podanie  szczegółowych  informacji  na
podany temat. 

Odnosząc się do złożonego zapytania Przewodniczący Rady zwrócił uwagę Radnemu, że przedmiotem
aktualnego rozważenia jest  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie,  a złożone zapytanie nie
dotyczy przedmiotowej uchwały.

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym temacie Przewodniczący obrad zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie
i oznaczona numerem 3/II/2018 stanowi załącznik do protokołu.

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2018 – druk nr 1. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA  (15)  Dariusz  Dudek,  Małgorzata  Habik,  Jarosław  Idziak,  Waldemar  Jach,  Edyta  Jarząbek,
Małgorzata  Karkocha,  Tomasz  Lasa,  Kazimierz  Łebek,  Cezary  Mielczarz,  Małgorzata  Pniewska,
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

b) zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 365/LV/17 z dnia 21.12.2017r w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018-2029 - druk nr 2

Dyskusja:
W podjętej dyskusji głos zabrali:
Radny  Dariusz  Dudek  ponownie  wskazując  na  zapis  w  treści  WPF  na  zadanie  dot.  utworzenia
Staropolskiego Ośrodka Górnictwa Kruszcowego w Miedziance, prosił o podanie źródła finansowania
inwestycji oraz określenie na jakim etapie obecnie znajduje się zadanie. 

Odnosząc się do złożonego zapytania Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski wskazał, iż jest
to  inwestycja,  która  ma  byś  współfinansowana  ze  środków  unijnych  z  Regionalnego  Programu



Operacyjnego.  Jest  podpisana  preumowa na dofinansowanie  tego zadania  i  obecnie  trwa regulacja
stanów prawnych i prace przygotowawcze do inwestycji. 

Radny Tomasz Lasa zadał pytanie czy prace dotyczące monitoringu boiska w Polichnie zostaną w tym
roku ukończone.

Odnosząc się do złożonego zapytania Przewodniczący Rady wskazał Radnemu, że złożone zapytanie
nie dotyczy przedmiotowej uchwały.

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący obrad zarządził przeprowadzenie
głosowania jawnego, w wyniku którego uchwała została przyjęta jednogłośnie i oznaczona numerem
4/II/2018. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 365/LV/17 z dnia 21.12.2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018-2029 - druk nr 2. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA  (15)  Dariusz  Dudek,  Małgorzata  Habik,  Jarosław  Idziak,  Waldemar  Jach,  Edyta  Jarząbek,
Małgorzata  Karkocha,  Tomasz  Lasa,  Kazimierz  Łebek,  Cezary  Mielczarz,  Małgorzata  Pniewska,
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

c) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny - druk nr 3

Dyskusja:
W podjętej dyskusji głos zabrali:

Radny Dariusz Dudek o wysokość procentową dodatku specjalnego w poprzedniej kadencji.
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Szczepanik udzielił informacji, że procentowa wysokość
dodatku nie uległa zmianie.

Następnie głos zabrał Radny Waldemar Jach, pytając o kwotę netto wynagrodzenia Burmistrza Gminy
i Miasta.

Skarbik Gminy i Miasta Chęciny Pani Jadwiga Sinkiewicz wyjaśniła, że kwota netto wynagrodzenia
wynosi około  7 000 zł.

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący obrad zarządził przeprowadzenie
głosowania jawnego, w wyniku którego uchwała została przyjęta jednogłośnie i oznaczona numerem
5/II/2018. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Głosowano w sprawie:
ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny - druk nr 3. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA  (15)  Dariusz  Dudek,  Małgorzata  Habik,  Jarosław  Idziak,  Waldemar  Jach,  Edyta  Jarząbek,
Małgorzata  Karkocha,  Tomasz  Lasa,  Kazimierz  Łebek,  Cezary  Mielczarz,  Małgorzata  Pniewska,



Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

3. Sprawy organizacyjne

Dyskusja:
W podjętej dyskusji głos zabrali:

Radny Dariusz Dudek zadał pytanie o wysokość diet radnych i datę ostatniej regulacji.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Tomasz  Szczepanik  odpowiedział,  iż  w  ciągu  poprzedniej
kadencji  Rady  Miejskiej  nie  było  takiej  regulacji.  Następnie  głos  zabrała  Kierownik  Biura  Rady
Miejskiej  Pani  Teodozja  Nowak  informując,  że  nie  możne  podać  dziś  konkretnej  daty  podjętych
uchwał regulujących wysokość diet radnych. Natomiast dotychczas obowiązują natępujące wysokości
diet radnych: Przewodniczący Rady Miejskiej – 1 100 zł miesięcznie, Wiceprzewodniczący Rady oraz
Przewodniczący Stałych Komisji Rady – 900 zł  miesięcznie, pozostali Radni – 700 zł  miesięcznie.

4. Zamknięcie obrad sesji Rady
Przewodniczący Rady Miejskiej potwierdzając wyczerpanie przyjętego porządku obrad, podziękował
wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i o godz. 15:40 zamknął posiedzenie Rady.

  Protokołowała:                                                                                          Przewodniczył:

Teodozja Nowak                                                                                     Tomasz Szczepanik
        Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Chęcinach
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


